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Referat NAV Vest-Vikens ungdomsråd 

Dato: 8. juni kl. 16.30 – 18.00 

Til stede: Marita Elsoma, Pernille Smith, Sverre Uthus-Sævarang, Leni Fjellestad og Tone Mortensen 

(NAV Vest-Viken)    

Fraværende: Zahra Jamalzadah, Espen Werner, Nikolai Øygard, Joshua Pratt og Waldimar L. Rikheim  

Sak Tema  

Sak 15/21 Velkommen og dagsorden v/Marita  

Dagsorden og referat ble godkjent.  

 

Marita informerte kort om mulighetskonferansen i mai. Opptakene som er lagt ut på Teams er 

dessverre kun tilgjengelig for ansatte i NAV. 

 

Sak 16/21  Hovedtema – Videre oppfølging i NAV v/Marita 

Innspill:  

- Viktigst med individuell tilpasset oppfølging som tar utgangspunkt i den enkeltes behov, 

og ikke at man bare bli plassert på et tiltak. Behovene vil være ulike. Det legges en plan 

med et mål. 

- Ønsker tydelig beskjed om hva som skal gjøres til neste møtet.  

- Ønsker ikke bare tilbud om CV kurs i fire uker. Det oppleves som bortkastet tid. Det bør 

holde med 1 – 2 uker hvis det er aktuelt.  

- Ønsker at internett baserte kurs også godkjennes som opplæring (Coursera, o.l.). Det er 

fleksible kurs som kan tas når det passer, og som passer for de som har vansker med å 

gjennomføre ordinær opplæring. I dag er det kun kurs gjennom Noroff som er godkjent.  

- Ønsker mindre klasser på kurs. Flere trenger tettere oppfølging i mindre klasser.   
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- Det er bra at NAV finner arbeidsplasser der en kan få opplæringen på jobb og kanskje gå 

lærlingeløp.  

- Det hadde vært fint hvis det fantes flere arbeidsgivere som tenker at NAV er første 

valget for rekruttering.  

- Behov for bedre samarbeid med kommunen om individuell plan (IP). En del trenger mer 

hjelp enn det NAV kan tilby. Viktig at ulike deler av kommunen og NAV samarbeider om 

tilrettelegging.  

Vi fortsetter å jobbe med temaet i neste møte.  

Sak 17/21  Eventuelt 

1. Det er laget en kortfattet informasjon om ungdomsrådet som vil bli publisert på nav.no. 

Tone tar kontakt med de som ikke har deltatt på en stund for å høre om de fortsatt er 

interessert i å delta. Informasjon legges ut på nav.no når det er avklart.  

2. Forespørsel om deltakelse i NRK podkast. Journalisten tar kontakt med de som har 

meldt sin interesse. For mer informasjon se Teams.    

3. Henvendelse fra barnevernstjenesten i Drammen kommune vedr. deltakelse i møte 

med referansegruppe. Tone legger ut informasjon på Teams, og gir tilbakemelding til 

tjenesten om de som er interessert i å delta.  

4. Informasjon om anskaffelse av nytt ungdomstiltak for aldersgruppen mellom 18 - 24 år. 

Leni har jobbet videre med å samle innspill til utforming av tiltaket. De har bl.a. brukt 

innspill fra Ungdomsrådetom tidlig karriereveiledning.  

5. Neste møte 17. august blir også digitalt, men vi vurderer å møtes fysisk i løpet av 

høsten.  

6. Felles samling for alle brukerrepresentanter i regionen fredag den 24. september. 

Invitasjon er sendt ut til alle i ungdomsrådet, og andre brukermedvirkere i regionen.  

7. Forespørsel om å sende spørreundersøkelse til ungdomsrådet. Undersøkelsen legges ut 

på Teams av Leni når den er klar.  

 
Neste møte er tirsdag 17. august kl. 16.30 – 18.00 på Teams.  

 


